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Leiv Aspèn, Mats Kalland, Camilla Pile Pedersen, Sigrid Sandum (vara), Roger 
Karlsen, Tor Erik Ekle (vara), (på link:) Hans Gunnar Stensbråten Jensen, Adrian 
Vold(vara), Andreas Gullaksen (vara) 
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1)  Status medlemmer 
Leiv orienterer, i underkant av 40 betalende medlemmer pr. dd. Har vært en 
amputert sesong på grunn av korona. Sesongen starter egentlig først nå, og 
arrangementer vi skal ha vil gi oppmerksomhet til både klubb og prosjekt 
Klæbu. Noen innspill om hvordan vi kan bruke banen og område til å vise 
noen av klubbens egenskaper. Klæbu DGC kan brukes til mer enn bare 
turneringer og spill. Gode og positive innspill til resten av året.  

 

Leiv har kontakt med grunneier og Klæbu golfklubb, ser til å være gode 
muligheter mtp. lån/bruk av banen utenom allerede avtalte tidspunkt.  

Det nevnes at treninger bør taes opp nå som smittevernstiltak ikke er så 
strenge, en liten diskusjon om hva som har vært populære og mindre 
populære temaer på treningskvelder.  

Styret gir treningsgruppa (Roger og Camilla) sammen med Sigrid i oppgave å 
ta tak i treningen, utforme et spørreskjema til medlemmer for å kartlegge 
behov og ønsker for innhold i fremtidige treninger og ta kontakt med 
medlemmer som kan bidra for å få i gang hensiktsmessige og regelmessige 
treninger igjen.  

 

 

 

2) NM/Pre-NM/andre arrangementer 

Leiv og Sigrid gir en orientering fra arrangørkomitee. Komiteen består pr. d.d. 
av Sigrid som er TD (turneringsansvarlig) for begge turneringene, Leiv som er 
ass. TD og baneansvarlig.  

Leiv har også tatt på seg kontakt ut mot media, og som styreleder kontakt med 
større samarbeidspartnere. Begge disse områdene har det ikke skjedd noe 
fordi vi frem til i dag ønsker klarhet i smittevern og tydelige tiltak på plass før vi 
annonserer mot media og samarbeidspartnere. Arrangør-gruppa har forberedt 
en del ideer om hvordan vi skal tilnærme disse punktene fremover.  

Videre er Roger Karlsen kiosk- og småspons-ansvarlig. Roger har hentet inn 
flere gode avtaler med lokale butikker og andre aktører. Er fortsatt i prosess 
med flere eventuelle samarbeidspartnere. Mats tilbyr å handle inn på Storcash 
til NM ved behov.   

Andreas G. er frivilligansvarlig, resten av arrangementsgruppa skal hjelpe han 
å kartlegge behov, men vi ser for oss ca. 20 pers og vakter på rundt 4. Timer 
pr vakt. Nå når banen begynner å komme på plass vil dette behovet vise seg 
tydeligere.  

 



 

 

 

Arrangørkomiteen har fått vag info fra forbundet om filming under NM. Vi har 
også fått forespørsel fra Steinar som har sendt live fra flere 
ultimateturneringer. Vi ser for oss et type live-studio, styret er positive så Sigrid 
tar kontakten videre både med å få klarhet fra forbundet hva de tenker og 
hvilke avtaler som gjelder og med Steinar og hva han ser for seg.  

Arrangørgruppa ønsker hjelp til innhenting av frivillige allerede nå, styret skal 
gå ut til medlemmer og ikke-medlemmer når behovet er litt mer kartlagt.  

Arrangørgruppa ønsker noen til å ta ansvar for sosiale media og 
smittevernsansvarlig. Foreslår at Camilla tar ansvar for sosiale media og Hans 
Gunnar tar ansvar for smittevern. Camilla er positiv til forslaget, Hans Gunnar 
og Sigrid kartlegger hva smittevernsansvarlig innebærer.  

 

3) Bane 

- Vi har i løpet av byggingen sett behov for utstyrscontainer. Dette er nå i 
orden. Containeren står ved hull 18. Banecrewet får bruke denne under 
bygging av banen og har ansvar for å “flytte” inn i containeren og få oversikt 
over hva slags utstyr vi har der.  

-Banen åpner for spill til helga, første serierunde blir lørdag 23. mai.   

-Alle medlemmer får tilgang på GolfBox er åpent, alle må registrere seg 
og betale regning på kr. 1 for å få tilgang. Alle medlemmer som skal 
spille på Klæbu DGC må bruke GolfBox for å registrere tee-times. Vi 
ønsker også at alle bruker Metrix/Udisc så vi kan se hvordan banen 
“fungerer” under bruk.  

-Maks. tre spillere pr gruppe, oppfordre til å ikke gå alene på banen. 
Leiv formulerer informasjonsskriv til medlemmene.  

-Hvem skal kunne spille på Klæbu DGC? Vi har hatt lange prosesser 
rundt hvem som skal få benytte seg av banen på Klæbu. Det har vært 
skissert flere alternativ både i forkant og under dagens styremøte. Vi må 
forholde oss til grunneier og golfklubbens ønsker. De to overnevnte 
partene er opptatt av at dette skal være et positivt tilskudd til området 
og krever at vi til enhver tid har oversikt og kontroll på hvem som 
benytter seg av banen. Det er også ønske om at alle som spiller på 
Klæbu DGC og Klæbu Golfbane er forsikret. Styret lander derfor 
enstemmig på forslaget om at banen til daglig er lukket og kun åpen for 
medlemmer av Nidaros Diskgolfklubb. Som et prøveprosjekt frem til 15. 
august kan medlemmer av styret ta med seg gjester som ikke er 
medlemmer av klubben for spill på banen. Gjesten(e) må være medlem 
av en norsk diskgolfklubb tilknyttet Norges Amerikanske Idretters  



 

 

 

Forbund (NAIF) og gjesten(e) må ha løst spillerlisens i NAIF. Gjesten(e) 
må betale for dagskort for å kunne spille på banen, pris på dagskort er 
satt til kr. 100,- i prøveperioden. Se eget skriv for info om 
prøveprosjektet.  

-Forslag om skjema for å innhente tilbakemeldinger på banen, 
diskusjon. Vi ønsker alle tilbakemeldinger vi kan få, og vil oppfordre 
medlemmer og kanskje særlig gjester til å komme med tilbakemelding.  

 

4) Dugnad 

Leiv har hatt ansvar for banecrewet som består av John Arne Gullaksen, 
Leiv Aspen, Andreas Gullaksen og Martin Wohlen.. De tre siste ukene 
har det blitt gjort en formidabel innsats på banen. Flere av de ivrigste 
begynner å bli noe tynnslitt, men det oppleves fortsatt som enormt 
positiv driv. Alle tee-pads er på plass. Mangler kunstgress på noen teer, 
vi har tilgang på kunstgress fra Melhus, men det må kappes og bankes 
samt fraktes fra Melhus til Klæbu.  

Kurvene er på plass, men vi venter fortsatt på betongfundamentene. 
Kurvene settes på jordspyd i første omgang, de blir noe lavere men 
banecrewet ønsker å være helt sikre på plassering før de 
fundamenteres med betong.   

Banecrewet organiserer resten av arbeidet, og har prioriteringsliste 
fremover. Målet er at banen skal være helt ferdig til 1. juni 2020 

 

5) Habilitetsspørsmål 

Bakgrunn: dagens styre består av:  

● Leiv Aspén, styreleder 
● Hans Gunnar S. Jenssen, Nestleder 
● Stig Rune Øyra, kasserer 
● Roger Karlsen, styremedlem 
● Camilla Pile Pedersen, styremedlem  
● Mats Kalland, styremedlem 
● Magnus Nymann, Sstyremedlem 
● Adrian Vold, 1. Vara 
● Sigrid Sandum, 2 vara 
● Tor Erik Ekle, 3 vara 
● Andreas Gullaksen, 4 vara 



 

 

I denne sammensettningen er 75% av ansatte/ eiere av Frisbeebutikken 
i Nidaros Diskgolfklubb sitt styre. Vi som klubb har et tett og godt 
samarbeid med Frisbeebutikken som i likhet med klubben har vokst i 
både aktivitet og omfang. Vi ser utfordringer med å ha en kommersiell 
aktør så sterkt inne i et styre som både benytter seg av, og handler med 
Frisbeebutikken relativt hyppig.  

I tillegg har vi et samboerpar i denne styresammensetningen. Diskusjon, 
det belyses flere utfordringer rundt bordet og via link. Styreleder 
uttrykker ubehag ved å ta opp dette, men det er bred enighet om at 
sammensetningen kan gi utfordringer for begge parter. Hans Gunnar 
ønsker å trekke seg ut fra styret i Nidaros Diskgolfklubb på grunn av 
manglende tid og utfordring i både samarbeid med Nidaros 
Diskgolfklubb og andre kunder av Frisbeebutikken. Mats Kalland og 
Adrian Wold ønsker også å si fra seg sine verv i styret i Nidaros 
Diskgolfklubb. 

Stig Rune har på forhånd uttrykt at han ønsker å trekke seg som 
kasserer i styret, men vil fortsette som regnskapsfører.  

Magnus Nymann kommer med følgende forslag til ny sammensettning 
til styre:  

● Leiv Aspèn fortsetter som styreleder 
● Sigrid Sandum går inn som nestleder for Hans Gunnar S. Jensen 
● Andreas Gullasken går inn som kasserer for Stig Rune Øyra 
● Camilla Pile Pedersen, styremedlem 
● Roger Karlsen, styremedlem  
● Magnus Nymann, styremedlem 
● Tor Erik Ekle, styremedlem 
● Stig Rune Øyra går inn som vara 

Enstemmig vedtatt.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

6) Eventuel 
- Grasrotandel, få fokus på at det er mulig og oppfordre til å 

registrere seg som grasrotgiver. Leiv har allerede et 
dokument som kan brukes 

 

- Smittevernsansvarlig, Hans Gunnar og Sigrid kartlegger 
behov og setter opp mandat for smittevernsansvarlig for 
arrangementer fremover. Kommer tilbake til styret med 
informasjon når det er klart. 

Møtet hevet. 

 

Sigrid Sandum, referent. 


